
Wersja protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
 

Posiedzenie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku 
Pracy 

 
 

Nr 15/2010 w dniu 29 października 2010r. 
 
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, a zakończyło się o godz.19:30. 
 
 
 
 

L.P Imię i nazwisko 
 

Podpis 
 

 
1. 

Irena Wojewódzka- Kucz 
-Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 
2. 

Tomasz Bociański 
-Wiceprzewodniczący Komisji 

 
Obecny 

 
3. 

Sławomir Maciaszek 
-Sekretarz Komisji 

 
Obecny 

 
4. 

 
Michał Piechocki 

 
Obecny 

 
5. 

 
Krzysztof Migasiewicz 

 
Nieobecny 

 
6. 

 
Tomasz Kranz 

 
Obecny 

 
7. 

 
Wojciech Ćwik 

 
Obecny 

 
8. 

 
Jolanta Godawa 

 
Obecna 

 
 
 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Krzysztof Migasiewicz. 
 
 

 



Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Emilia Jagat – dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu 
2. Kazimierz Turkiewicz – doradca ds. ekonomicznych w ZOZ w Wągrowcu 
3. Iwona Brudz – dyrektor Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu 
4. Barbara Balcarzak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w 
Wągrowcu 
5.Jan Fajkiel – dyrektor Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w 
Wągrowcu 
6. Paweł Miłosz – Głos Wągrowiecki 
 
 
 
1. Temat posiedzenia: 
Analiza potrzeb jednostek Powiatu Wągrowieckiego i ich ewentualne propozycje do budżetu 
na 2011 rok (Bursa Szkolna, Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy, Wielofunkcyjna 
Placówka Opiekuńczo – Wychowawcza, ZOZ-u). 
 
 
 
2. Sprawozdanie z przebiegu dyskusji: 
                      Przewodnicząca Komisji przywitała członków Komisji, stwierdzono kworum. 
Przegłosowała protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji, uwag nie było. Ze względu na 
nieobecność Pani Barbary Balcerzak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego. Przewodnicząca Komisji zapoznała z informacją, którą dostarczyła Pani 
dyrektor OSW (materiał w załączeniu do protokołu). Projekt budżetu dla SOSW jest mniejszy 
o kwotę 176.203zł. Może to stanowić zagrożenie pełnej realizacji zadań planowanych na 
2011 rok. Nauka odbywa się w trzech placówkach. Jednolita baza lokatowa jest konieczna. 
Informacja dotycząca funkcjonowania Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-
Wychowawczej w Wągrowcu (materiał w załączeniu do protokołu). Decyzją Wojewody 
Wielkopolskiego z 12 kwietnia 2010r. na prawach Wielofunkcyjnej Całodobowej Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej łączącej działania socjalizacyjne (20 miejsc) i interwencyjne 10. 
Środki pieniężne będą do dyspozycji placówki w 2010 roku, zapewnią jej prawidłowe 
funkcjonowanie, a realizacje budżetu ba zakłóceń. 
- Propozycją budżetu dla Bursy Szkolnej omówiła dyrektor Bursy Iwona Brudz. Bursa 
zapewnia swoim wychowankom całodobową opiekę, warunki do nauki, pomóc w nauce, 
rozwijanie zainteresowań, korzystanie z uczestnictwa w kulturze i turystyce. Bursa czynna od 
niedzieli godz. 1800 do piątku godz. 1600. Miejsc w Bursie jest 58. Młodzież objęta jest 
całodobowym wyżywieniem. Liczebność młodzieży w Bursie zmienia się każdego miesiąca 
w zależności od ilości młodzieży przyjeżdżającej na kursy. Bursa ogólnie zatrudnia 15 osób 
(14,5 etatu). Projekt Budżetu na 2011 rok jest zbyt wiele ograniczony, wydatki rzeczowe 
ograniczono o 120.000zł w stosunku do realnych potrzeb, co ma odbicie w zakupie żywności 
i energii. Dyrektor wnioskuje o zabezpieczenie w planie wydatków na 2011 rok – w dziale 

 



4220 - 166.992 i w dziale 4260 - 156.918. Będzie wówczas zapewniać realizację zadań. 
Starosta odpowiedział, że na tym etapie zmiany nie będzie. 
- ZOZ reprezentował doradca (podpis nieczytelny) V-ce Dyrektor Szpitala ds. medycznych z 
opóźnieniem  (z NFZ Poznań) przybyła Dyrektor Szpitala Emilia Jagat. 
Sytuacja Szpitala jest wręcz tragiczna, strata 2.653.000zł, zadłużenie 30/9 wyniosło 
4.820.000zł., wynagrodzeń 4.100.000zł na koniec roku zobowiązania publiczne 2.550.000zł, 
Urząd Skarbowy 460tys.zł. Dyrektor wynegocjowała spłatę zaciągniętej pożyczki w miesiącu 
sierpniu 2010, do stycznia 2011 roku. Dyrektor Szpitala wnioskuję o poręczenie kredytu, by 
można było spłacić to co najpilniejsze. Od 1 października obniżono o 5% płac, redukcja 20 
etatów, przesunięcie wypłaty o 2 tygodnie (do 10 każdego miesiąca). Nie było porozumień na 
zobowiązania publiczno prawne ZUS, Urząd Skarbowy. ZUS zapłacono do końca lipca 2010 
roku. Strata się zwiększa o 900 tys. zł. Doradca stwierdził, że można dokonać 
restrukturyzacji. 
Potrzebna jest kwota 148.000zł na odprawy zwalnianych pracowników. Szpital założył stratę. 
Szpital nie ma płynności finansowej. Wartość całego majątku to 12.000.000zł 
Plan naprawy – przekształcenie i podniesienie kwalifikacji. Wizją działania Szpitala ogólnego 
muszą być  podstawowe oddziały: kardiologiczny, oddział położniczo – ginekologiczny, 
chirurgia. Potrzebna jest odwrotna pomoc w kwocie 3 milionów, by spłacić to co 
najpilniejsze. Prośba o poręczenie przez Powiat tego kredytu. Szpitalowi, który utracił 
zdolność płatniczą, grozi komornik. 
Nadzieja w NFZ – intensywny oddział opieki medycznej. Stawka jest wysoko oszacowana. 
Nie spełniamy wszystkich warunków, np. brak arterografii (do prześwietlenia tętnic). 
Wszystkie kontrakty, NFZ kontraktuje się na 2011 rok na poziomie roku 2010. V-ce Starosta 
zgłosił, że plan Rzeczowo - Finansowy na 2010 rok jest porównywalny do planu z kwietnia 
2010, który to nie został przyjęty przez Rade Społeczną Szpitala ze względu na dużą stratę 
2.300.000 zł. Pracę w pomieszczeniach (pod tomograf) trwają: wzmocniono posadzkę, 
doprowadzono klimatyzację. Firma budowlana kończy pracę w pomieszczeniach pod 
tomograf. Tomograf przez 3 lata nie może zarabiać komercyjnie. Sterylizatornia nie może 
zarabiać na zewnątrz, są to środki unijne. Program Unijny nie został rozliczony. Jeśli do 
końca grudnia 2010 rozliczy Szpital projekt to dostanie 280.000 zł. Trudnym problem jest 
spłata pożyczki w kwocie 600 tys. zł, którą Szpital zaciągnął w miesiącu sierpniu 2010, a 
który od stycznia 2011 jak wspomniano wcześniej trzeba spłacać w kwocie 100 tys. 
miesięcznie. Szpital bez wsparcia finansowego sobie nie poradzi. Dyrekcja Szpitala prosi o 
pomoc w uzyskaniu kredytu, a ten może tylko dostać kiedy będzie poręczenie ze strony 
Powiatu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



3. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski.  
3.1 Zapytania: 
Na pytania członków Komisji odpowiedziano podczas Komisji. 
3.2 Opinia: 
Brak. 
3.3 Stanowiska: 
Brak. 
3.4 Wnioski: 
Komisja Zdrowia wnioskuje do Zarządu Powiatu o rozpatrzenie możliwości pomocy 
finansowej dla Szpitala w bieżącym roku 2010 jak i kolejnym roku 2011. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       Protokołował                 Przewodnicząca obrad 
 
…………………………..                                 …………………………………. 
/Sławomir Maciaszek/                                           /Irena Wojewódzka- Kucz/ 
 

 


